
Zápis z porady vedení Institutu komunikačních studií a 

žurnalistiky 

3. 4. 2023 

 

Přítomni: 

 

PhDr. Jakub Končelík, Ph.D. 

Doc. PhDr. Jan Halada, CSc. 

prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D. 

doc. PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D. 

Mgr. Jitka Kryšpínová 

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D. 

Mgr. Anna Shavit, Ph.D. 

MgA. Jan Peml, DiS. 

PhDr. Irena Prázová, Ph.D. 

Ing. Kristýna Dostálková 

PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D. 

Mgr. Gabriela Skalická 

 

 

Omluveni: 

Ing. Bc. Petra Koudelková, Ph.D. 

 

 

 

 



Program: 

 

1) Informace ke kavárně na Hollaru  

2) Informace k vědě 

3) Informace z kateder a součástí Institutu 

 

 

1) 

Dr. Končelík zahájil poradu otázkou o koncepci kavárny, kterou mají studenti a 

vyučující k dispozici na dvoře Hollaru. Především chce prostor zachovat jako 

společenské setkávací místo pro studenty s možností občerstvení. O budoucím 

provozu kavárny bude diskutovat se stávající provozní po zjištění potřeb a 

poznámek od našich studentů a zaměstnanců fakulty. 

 

2) 

Dr. Shavit a dr. Končelík zdůraznili, že je vhodné záměr i návrh grantových 

přihlášek v předstihu diskutovat a řešit jak se zástupkyní ředitele pro vědu dr. 

Shavit, tak s příslušnou/ným vedoucí/m katedry v rozumném předstihu před 

samotným podáním, aby bylo možné předejít administrativním potížím, či 

dokonce odmítání grantů. 

Doporučují financování svých projektů a cest přes Alianci 4EU+, ERASMUS+ 

Proofreading a překlady lze proplatit přes COOPERATIO. 

 

3) 

MKPR: 

Dr. Shavit oznámila, že došlo k nárůstu přihlášených uchazečů do programu 

Strategická komunikace (119 přihlášek). 

Dr. Vranka založil Journal club – debata nad zahraničními vědeckými texty. 

Katedru navštívil reklamní odborník Sandy Kornberg. 

 



 

 

KMS: 

Prof. Štoll referoval o již proběhlé oslavě 50. narozenin dr. Petra Bednaříka, která 

se vydařila. 

Nyní se plánuje oslava 80. narozenin doc. Barbary Köpplové. 

Výuka v Krystalu se 18. 4. přesouvá do Jinonic. 

V květnu proběhne konkurz na AP2. 

Dne 4. 4. bude prof. Štoll moderovat online debatu u kulatého stolu s tématem: 

Umělá inteligence v akademické práci. 

Spolu s dr. Bednaříkem a kolegy dopsali knihu o dějinách České televize a chystá 

výstavu k výročí ČT. 

Plánuje se katedrální výlet do Velvar za kolegou dr. Wolákem, který je zde 

starostou. 

 

KŽ: 

Dr. Němcová Tejkalová referovala o své proběhlé zahraniční cestě na univerzitu 

v Londýně. 

Na katedře proběhla výuka kurzu Foreign Correspondence hostující vyučující 

z Austrálie Saby Bebawi. Připravuje se uzavření meziuniverzitní smlouvy 

s univerzitou v Sydney. 

Novým garantem pro mgr. žurnalistiku by měl být doc. Silverio. 

Proběhla schůze se školiteli doktorandů. 

Dr. Macková, dr. Shavit a dr. Turková se zúčastnily na University of Navarra kick-

off mítinku nového projektu Horizon Europe ReMeD, který na IKSŽ vede doc. 

Němcová Tejkalová. 

 

Dr. Irena Prázová referovala o novém projektu Novináři FSV. Na nákup knih bude 

méně peněz. 



 

RTL: 

MgA. Peml informoval o předváděcí akci v Jinonicích, která vzbudila velký zájem. 

Uvažuje o kurzu pro zájemce z FSV, kteří by si chtěli vypůjčit menší studio. 

 

Doc. Jan Halada informoval, že Karolinum má zájem o nerevidovaný dotisk 

Marketingové komunikace a PR. 

 

Ing. Kristýna Dostálková informovala, že bude posílat tabulku s plánem 

dovolených a že ve čtvrtek 6. 4. bude děkanské volno. 

 

Dr. Petr Bednařík sděloval novinky z kolegia děkana – budoucí spolupráce 

s taiwanskou univerzitou i pro další instituty, přesun z Pekařské do Jinonic. 

Dle počtu přihlášek bude uchazečů stejně jako v minulém roce, k úbytku 

nedochází. 

 

Různé: 

Otázka je, co budeme řešit na výjezdním zasedání. Zajímavá by byla kromě vědy 

i prezentace jednotlivých kolegů, jejich zaměření, odbornost, granty. 

 

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční:  

 

Zapsala: Mgr. Gabriela Skalická 

Za správnost: PhDr. Jakub Končelík, Ph.D., ředitel IKSŽ 

 

 

 

 



 


